
Referat/Dagsorden bestyrelsesmøde i Valsted Borgerforening den 27.6.22 

1. Evaluering Sct. Hans aften:

a. Bålet skal gøres mere klar. Mindre omfang - bedre stakningen. Kirstein spørges om hjælp til
at få stakket op oftere. (Elsebeth spørger Kirstein)

b. Aftale med Henrik om skiltning på pladsen vedr. aflevering af “brænde” til bålet. Helge
spørger Henrik og Sarah om tilladelse til skiltning. Martin skriver skilt.  Elsebeth spørger
Kirstein om at stakke med jævne mellemrum og gøre stakken klar til Sankt Hans.

c. Elektricitet skal forbedres - kan ikke trække vaffeljern. Henrik spørges om tilladelse til
forbedring af strøm. (Helge spørger Henrik og Sarah). Keld Olesens afløser spørges om den
opgave. BF betaler. (Konkret aftale herom klares på næste møde.)

d. Else Marie justerer, tilføjer og nedfælder indkøbslisten.

2. Videre planlægning af Fjordens Dag 20.8.22 – start kl. 12 for gæster:

a. Teltet opsættes 19.8. - eftermiddag. (Skolen skal IKKE bruge teltet)
b. Lone H. (Kulturbrugsen) sagt ja til lån fra grejbanken. Back up kunne være lokalt opslag på

FB. Flere i byen har brugbart grej. Opslag på FB ved HJ.
c. Forplejning:

i. Hotdogs: 15 kr. – ansvarlig for indkøb, opstilling og salg Elin
ii. Kaffe: 5 kr. – ansvarlig Else Marie

iii. Boller og kage:5 kr. – ansvarlig Else Marie (leverandører: Else Marie (boller) Elin,
Esta og Grethe – kage)

iv. Vand, øl og vin (priser?) – ansvarlig Else Marie
d. Aktivitet:

i. På fjorden – ansvarlig Helge, HJ m.fl.
ii. Snobrød – ansvarlig Martin

iii. Tegning og maleaktivitet i telt – ansvarlig er Mads og Christine

3. Nye mødedatoer i efteråret:
a. 30.8. kl. 19 bestyrelsesmøde i BF
b. 24.9. kl. 13 bestyrelsesmøde i BF (efter byvandring)

4. Efterårets arrangementer:
a. 24.9. kl. 10 til 12 Byvandring. Ansvarlig Helge
b. Forslag: Virksomhedsbesøg. Svar fra Elsebeth: Besøg på Nyt Aalborg Universitetshospital:

Det er meget sikkert en realistisk mulighed, at vi kan arrangere en rundvisning derude
engang i oktober. De skulle i gang med sådanne grupperundvisninger igen, så vi er på listen.
Der er nok plads til ca. 25 deltagere. Måske fra kl. 15.30 eller 16 en given tirsdag eller
onsdag. Nærmere information følger.

5. Legeplads og flagstang:
a. Bestyrelse meget tilfreds med resultat begge steder
b. Indvielse legeplads sensommer – efterår. Ansvarlig legepladsudvalget
c. Flagstang – måske flag skal placeres i flagskur. Flaget kan da benyttes i lighed med flagalle´

(orientering herom til borgere endnu ikke aftalt). Julebelysning til flagstang. Ansvarlig er
Elin ift. indhente tilbud til både strømforsyning ved flagstang og lyskæde til flagstang. Elin
kontakter afløser for Keld Olsen.



6. Andet: 
a. Nyt på hjemmeside: Martin tilføjer bl.a. aktiviteter fremadrettet 
b. Printersnak – pkt. tages med til næste møde: 

i. Kommune ikke villig til økonomisk støtte 
ii. Muligt at søge fonde – hvis til rådighed for borgere 

iii. Det køres digitalt 
iv. En semiaftale kunne en deal 
v. Martin og HJ kommer med oplæg til næste møde 

 
 
 


